
DOAR ÎNCĂ ODATĂ, DOAMNE

 [Adunarea cântă, Crede Numai—Ed.] Să ne plecăm capetele
acum. Cu capetele plecate şi cu inimile plecate înaintea lui

Dumnezeu, în încheierea acestei mari convenţii, jubileu pe care
l-am avut aici, şi în jurul Cuvântului Domnului, mă întreb, în
seara asta, dacă inimile noastre nu ard chiar din dorinţa după
ceva din partea lui Dumnezeu. Dacă da, haideţi să ne ridicăm
mâinile spre El şi să spunem, spuneţi doar, „Aceasta este cererea
mea, Doamne. Tu ştii.”

2 Tatăl nostru ceresc, priveşte acum în jos la mâinile noastre.
Acele mâini ridicate, înseamnă că ne predăm cu totul Ţie. Tu
ştii de ce avem nevoie, Tată, şi ne rugăm ca Tu să ne împlineşti
nevoile. Uneori, dorinţele noastre sunt mai mari decât nevoile
noastre. Dar, Tată, Tu ne satisfaci nevoile, pentru că putem cere
asta cu credinţă. Tu ai făgăduit că Tu o vei face. În Numele lui
Isus Cristos, cer asta. Amin. Amin.

Acum luaţi loc.

3 Pentru fratele Moore şi sora Moore, fratele Brown şi ai lui,
fratele Lyle, fratele Boutliere, şi toţi aceşti oameni buni de aici
din biserică, administratori, diaconi, sau orice altceva, sunt cu
siguranţă recunoscător pentru această oportunitate şi pentru
timpul frumos pe care l-am petrecut aici. Aceşti mari fondatori
care au venit aici cu ani în urmă, cu bucăţi de hârtie în talpa
pantofilor, şi au depus un efort dezinteresat şi dedicat ca să dea
naştere aici la acest lăcaş de închinare şi aceşti oameni. Cred că
Shreveport este foarte îndatorat unui om ca JackMoore şi acestor
oameni ca aceştia de aici. Un efort neobosit şi dezinteresat, ei
au încercat să întemeieze un loc în care Lumina lui Dumnezeu
şi Viaţa lui Dumnezeu, să ajungă la oamenii care sunt pelerini
bărbaţi şi femei, care vor fi în trecere şi se vor bucura de servicii.
Fie să reziste mult timp, până la venirea Domnului Isus, până
când El încheie cu acesta.

4 Şi m-am bucurat foarte mult de adunări, de răspunsul vostru
frumos la—la slujbă, la Mesaje. Şi lucrurile măreţe pe care
Dumnezeu le-a făcut pentru noi, sunt chiar nelimitate. Şi nu vom
şti niciodată ce au însemnat până când nu vom trece dincolo,
pentru că a fost sădită sămânţa care va prinde viaţă în zilele
care ne stau înainte. Şi mulţi au fost vindecaţi, probabil că în
acest moment ei nu ştiu nimic despre asta, după un timp veţi
descoperi că a dispărut. Şi constatăm asta atât de mult, nu este
doar ceea ce vedeţi că se întâmplă; nu ştiţi niciodată ce urmează
să se întâmple, ce se va întâmpla, ca urmare a acestui lucru.
Şi nădăjduiesc ca—ca de la această adunare să nu plece nicio
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persoană neputincioasă, fără să aibă suficientă credinţă să ştie
că lucrarea este făcută şi că vor fi bine.
5 Pentru cei care şi-au ridicat mâinile la Cristos, pentru
botezul Duhului Sfânt, şi multe lucruri, şi lucrările harului pe
care aţi dorit ca Dumnezeu să le împlinească cu voi, eu chiar
nădăjduiesc ca fiecare dintre voi să fie umplut cu Duhul Sfânt,
fiecare. Nu uitaţi Mesajul meu, despre, Însemnul. Trebuie să
rămâneţi cu asta. Amintiţi-vă, expuneţi Însemnul.
6 Acum trebuie să plecăm imediat spre Arizona, şi Yuma, şi
Phoenix. Şi apoi ne vom întoarce prin sud, aici. Doar că nu ştiu
itinerarul, chiar care este. Dar vom fi aici, cred, este din nou în
partea de jos a Louisianei, cam prin februarie, undeva pe aici în
Louisiana, şi Dallas. Şi apoi mai departe, în Georgia, în partea
aceea, acolo, şi apoi în Florida. Şi apoi ar trebui să mergem în
Europa de acolo, până în iunie. Şi apoi ne întoarcem aici, prin
iulie şi până lamijlocul lui august. Şi apoi ne întoarcem, jos de tot
sub pământ, în America de Sud…nu America de Sud, ci Africa
de Sud. Şi în a doua zi a lunii septembrie, în acest an 1964, cu voia
Domnului, începem în—înDurban, Africa de Sud, unde am văzut
treizeci demii de oameni venind la Domnul, odată. Fratele Julius
Stadsklev, prezent aici, a fost la acea adunare, de data aceea.
Cred că este corect.
7 Şi cred că fusese prezentat fratele Julius, cel care a scris
cartea Un Profet Vizitează Africa De Sud. Eu am…Sora
Stadsklev, fără îndoială, este aici pe undeva. Eu—eu nu o pot
localiza doar…da, da, acumda, şi copiii. Îmi amintesc, cu câţiva
ani în urmă, la Minneapolis, erau nişte copilaşi; acum trebuie să
mă uit în sus la ei, acum sunt un băiat şi o fatămare.
8 Sora Stadsklev, aici de faţă, nu cu mult timp în urmă, asta
chiar mi-a învolburat inima, o mamă micuţă, ea şi-a pierdut
copila. Şi Domnul a fost…a găsit de cuviinţă să o ia. Şi ea mă
sunase şi voia…Urmau să mă ducă cu avionul în Germania.
Iar doctorul a fost atât de amabil să aştepte, să lase copila să
zacă acolo. Micuţa a murit brusc, o fetiţă dulce şi dolofană.
Şi sora Stadsklev îşi pierduse mama şi era aproape distrusă.
Această copilă cu siguranţă a epuizat-o. Şi ea a sunat la telefon,
interurban din Germania, şi a vrut să vină cu avionul. Şi i-am
spus, „Soră Stadsklev…”
9 Ea şi-a mărturisit credinţa, că ea crede că Domnul Isus
m-a trimis pentru lucrarea din timpul de pe urmă, şi chiar o
mărturie loială pe care nimeni nu o putea da, şi ea a spus-o din
toată inima. Ea îl văzuse pe Domnul Dumnezeu făcând astfel
de lucruri, înviind morţii după ce erau decedaţi. Dar, vedeţi, voi
chiar, oricât de mult aş…Cum, ce glorie ar fi fost asta pentru
Dumnezeu, în Germania şi totul! Dacă aş fi putut să o fac, eu
însumi, aş fi făcut-o. Dar, primul lucru, nu trebuie să mergem
până nu ştim pentru ce mergem.



DOAR ÎNCĂ O DATĂ, DOAMNE 3

10 Aşa că am ieşit şi m-am rugat. Şi cred că ea a rămas la telefon
o parte din timp, în cursul nopţii. Iar a doua zi când am venit, nu
era nimic. Din nou Meda, soţia mea, a spus, „Sora Stadsklev a
sunat de două ori. Vreo veste de la Domnul?”

Eu am spus, „Nimic.” Şi am spus…
11 Ei bine, am ieşit, m-am rugat din nou. Am fost în pădure în
acea noapte. Apoi, bineînţeles, au trebuit să se ocupe de copilaş.
Şi atunci, chiar când mă întorceam, Domnul Isus, o vedenie m-
a lovit, stătea în faţa mea. Şi am auzit glasul Lui spunând, „Nu
mustra aceea. Asta este mâna Domnului.” Aşa că am ştiut atunci
că Dumnezeu, dintr-un anumit motiv, i-a luat copila în Slavă,
şi cu siguranţă era împotriva voinţei Domnului ca eu să spun
ceva contrar.
12 Şi apoi m-am gândit, „Ei bine, asta va fi o mare dezamăgire.
Dar singurul lucru pe care l-am făcut, am ascultat de Domnul.
Am făcut ceea ce mi-a spus El.”
13 Aici, nu cu mult timp în urmă, am primit o scrisoare de la un
slujitor de acolo, şi el a făcut nişte declaraţii prin intermediul la
mai mulţi slujitori. El a spus, „Cel care…” Şi era, cred că era,
poate era un Luteran German. Nu sunt sigur. Dar a spus, „Este
un lucru pe care îl pot admira la fratele Branham. Când era toată
frământarea, el a rămas constant până când a primit o decizie
clară din partea lui Dumnezeu, şi el atunci a ştiut ce face.”
14 Şi numai aşa poţi face aceste lucruri, este să auzi mai întâi
din partea Domnului, când El spune. Dacă El mi-ar spune, în
seara asta, să mă duc acolo şi să-l ridic din acel cimitir pe
preşedintele Kennedy, aş invita întreaga lume să vină, să vadă
împlinindu-se, pentru că aş avea AŞA VORBEŞTE DOMNUL.
Vedeţi? Acum, dar cum aş putea spune, „AŞA VORBEŞTE
DOMNUL”până cândDomnul nu a spus aşa? Vedeţi? Vedeţi?
15 De multe ori, oamenii se entuziasmează şi se lasă pradă
impresiilor şi altor lucruri de genul acesta, şi ce este cel mai bine
ce poate gândi mintea lor. Asta nu este întotdeauna adevărat.
Aşteptaţi până când El vă spune, şi voi ştiţi, atunci aveţi exact.
Nu trebuie să presupuneţi în legătură cu asta. El v-a spus deja,
este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Atunci El v-a spus, atunci
puteţi să mergeţi şi să spuneţi ceea ce a spus El. Până atunci,
voi puteţi să mergeţi şi să faceţi tot ce puteţi, să faceţi ce puteţi
voi înşivă, dar nu puteţi fi siguri până când Dumnezeu nu a spus.
Atunci sunteţi siguri.
16 Pe caseta Ce Oră E, Domnilor? Mulţi dintre voi au caseta,
vedeţi. Am putut vorbi pentru Filiale şi oriunde altundeva şi
să spun, „Este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Voi întâlni şapte
Îngeri. Şi se va şti, în toate ţările, vedeţi. Şi ceva este pe cale
să se întâmple, căci El mi-a spus.” Aşa a fost, vedeţi, doar la trei
luni după. Vedeţi? Şi toate aceste alte lucruri, când tu…Când
Domnul a vorbit, trebuie să se întâmple.
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17 Iatămotivul pentru care ştiu că Cuvântul Lui este desăvârşit.
Nu contează ce cred oamenii despre El, este Cuvântul lui
Dumnezeu. [Fratele Branham indică Biblia—Ed.] Asta este
adevărată, asta este AŞA VORBEŞTE DOMNUL. Vedeţi, asta
este, şi noi ştim că este adevărat.
18 Isus vine. Când? Nu ştiu. Ce formă, cum va veni El? Am o
idee, dar eu—eu nu ştiu. Este scris Aici, El a spus, „Eu, dacă Eu
voi fi înălţat,” El va atrage la El pe toţi oamenii, şi se va întoarce.
Ştiu că El vine. Oh, asta e sigur. Şi nu contează pentru mine când
va fi. Vedeţi? Dacă va fi în seara asta, sau dacă va fi anul viitor,
sau dacă va fi peste o mie de ani, atât timp cât El vine! Am Viaţa
Eternă. Nu voi fi mai bătrân, eu chiar voi fi acolo când va veni
El. Asta e tot. Asta e, vedeţi, nu contează pentru mine când, cum,
în ce fel o face El, numai ca să fiu acolo!
19 Şi El mi-a promis că voi fi acolo, şi mi-a dat deja Viaţa
Eternă, pentru că El a spus, „Cine poate primi Cuvintele Mele
şi crede în Cel care M-a trimis, are Viaţa Eternă; şi nu va veni
la judecată, ci a trecut de la moarte la Viaţă.” Asta e suficient
pentru mine. Chiar acolo, acesta este absolutul meu. Acesta este
absolutulmeu. El a promis asta. Nu are cum să dea greş vreodată.
Pur şi simplu nu poate da greş, tot aşa cum nici Dumnezeu nu
poate da greş. Şi este imposibil ca Dumnezeu să dea greş. Acesta
este un lucru pe careDumnezeu nu-l poate face, să dea greş. El nu
poate da greş. Nu sunteţi fericiţi pentru asta? [Adunarea spune,
„Amin.”—Ed.] Oh, Doamne!
20 Când încep să văd că anii se adună, şi—şi încep să văd că
două sau trei servicii pe zi, începe să mă obosească puţin, când
înainte nu mă deranja. Dar apoi mă gândesc, „Ei bine, ce mai
contează?”
21 Vreau să vă întreb ceva, suntem doar între noi, aşa că vreau
să, ce ar fi dacă aţi avea optzeci de ani în seara asta sau
cincisprezece ani în seara asta? Dacă aveţi optzeci de ani şi trăiţi
pânămâine seară la ora asta, veţi trăimaimult decâtmulţi, mulţi
copii de şaisprezece ani. V-aţi gândit vreodată la asta? Sigur că
da. Sunteţi aici cu un scop, ca să-l slujiţi pe Dumnezeu. Aşa că, ce
importanţă are, vârsta pentru voi?Doar slujiţi-L peDumnezeu.
22 Dacă Dumnezeu ar veni la mine şi mi-ar spune, „Vreau să te
duci pe pământ,” şi—şi eu aş fi acolo sus şi El ar spune, „du-te pe
pământ, îţi voi da un interval de timp al cunoştinţei de o sută de
ani, dar vreau să-ţi alegi ai tăi—anii tăi. Ce ani vrei să iei, primii
douăzeci şi cinci, următorii douăzeci şi cinci, următorii douăzeci
şi cinci, sau ultimii douăzeci şi cinci?”
23 Ce aş spune eu? Ei bine, dacă aş avea de gând să folosesc
timpul meu aici să fiu, oh, un jucător de fotbal sau un atlet, sau
ceva de genul acesta, mai bine aş lua primii douăzeci şi cinci.
Dacă aş avea de gând să fiu un tâmplar, sau o persoană de genul
acela, ei bine, mai bine aş lua următorii douăzeci şi cinci. Dar
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dacă vreau să iau ca să-L slujesc pe Domnul, voi lua ultimii
douăzeci şi cinci, de la şaptezeci şi cinci la o sută, pentru că,
aş avea acumularea atâtor cunoştinţe, aş şti mai multe despre
asta. Vedeţi? Atâta timp cât pot să stau în două picioare şi să
umblu în jur, ce mai contează câţi ani am? Sunt aici ca să-L
slujesc pe Domnul, şi atât. Amin. Este suficient pentru mine. El
a promis asta.
24 Acum vreau să vă mulţumesc fiecăruia dintre voi, pentru
bunătatea voastră. Şi nădăjduind că, cu voia Domnului, că—că
ne vom întâlni din nou undeva pe acest pământ; dacă nu ne vom
mai întâlni aici, ne vom întâlni de cealaltă parte. Şi Domnul să ne
binecuvânteze. Şi vreau să mă rog pentru aceste batiste. Imediat
ce intrăm în Mesaj, nu ştim exact ce se va întâmpla. Am încercat
să punem câteva seri în…trei, cam trei seri; din cele cinci sau
şase, cinci seri, cred, Domnul ne-a dat o chemare printre oameni,
de chemare a oamenilor afară, unde Domnul îi va vindeca. Şi
apoi am avut o seară, seara trecută, am adus fiecare persoană
care a vrut să i se facă rugăciune, chiar prin rândul de rugăciune
şi ne-am rugat pentru ei. Şi am sperat că nu am eşuat nicăieri
în încercarea mea de a face tot ceea ce ştiu să fac, pentru ca noi
să fim într-o condiţie mai bună spirituală, şi condiţie fizică, în
seara aceasta, decât cum eram când am venit aici acum patru
sau cinci seri. Dacă nu reuşesc, Dumnezeu să mă ierte şi voi să
mă iertaţi.
25 Acum, pentru Mesajul de încheiere, şi voi încerca să-l fac cât
mai repede posibil, pentru că eu—eu predicmult timp. Şi am spus
adunării mele, şi aşa mai departe, că, la începutul noului an, voi
încerca să fac acest lucru. Am încercat în ultimii treizeci şi cinci
de ani, de când sunt în slujire, să reduc de la aceste două ore,
şi aşa mai departe, la treizeci de minute. Dar, sunt atât de lent,
încât nu pot spune ceea ce vreau să spun, în treizeci de minute,
este singurul lucru. Sunt sudist, ştiţi, aşa că eu—eu trebuie să o
fac. Nu mă pot gândi prea repede. Trebuie doar să aştept şi să
văd. Trebuie să aştept de la El, pentru cuvintele mele. Aşa că,
dar eu—eu…doar atât timp cât pot să Îl aştept pe El, iar voi
doar să aveţi răbdare cu mine.
26 Acum să citim câteva versete din Scriptură, astfel ştim că
asta nu va trece. Şi după ce am avut mica noastră întâlnire de
prietenie şi de vorbit, înainte să ne apropiem de această parte
cu adevărat sacră a slujbei, aducând Pâinea Vieţii, haideţi să ne
rugăm din nou.
27 Doamne Isuse, acum Îţi suntem recunoscători. Ne întoarcem
cu toţii către Tine, ca să-Ţi mulţumim pentru aceste zile şi
seri minunate de slujire, părtăşie în jurul Cuvântului şi cu
oamenii. Suntem recunoscători, Doamne. Duhurile noastre au
fost înălţate şi suntem atât de recunoscători că am putut sta în
locurile Cereşti cu Tine. Şi acum, Tată, în această măreaţă şi
ultimă seară de—de sărbătoare a dragostei, fie ca Tu să stai în
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mijlocul nostru, din nou în această seară, şi să strigi, „Cine este
însetat, să vină la Mine.” Îngăduie, Doamne. Ştim că o vei face,
pentru că Tu o faci. Acesta este modul Tău de a face lucrurile
şi nu-l schimbi niciodată. Şi mă rog, Doamne, ca Tu să frângi
Pâinea Vieţii, pentru noi. Să fim capabili să primim în inima
noastră acel Cuvânt, care va deschide un izvor de binecuvântări
pentru noi toţi. Binecuvântează citirea Cuvântului, şi ajută-mă
în timp ce încerc să frâng Pâinea Vieţii, pentru adunare, pentru
orice ar fi nevoia. În Numele lui Isus Cristos. Amin.
28 Să deschidem la—la Cartea Judecătorilor, Judecătorii lui
Israel. Şi vreau să deschidem la capitolul 16 din Judecători,
pentru a citi o parte din—din Cuvânt. Judecători, capitolul 16,
şi vreau să citesc versetele 27 şi 28.

Casa era plină de bărbaţi şi de femei; şi toţi domnitorii
Filistean—Filistenilor erau acolo; şi pe acoperiş erau
aproape trei mii de bărbaţi şi femei, care priveau—
priveau la Samson cum juca.
Atunci Samson a strigat către DOMNUL şi a zis, O

Doamne DUMNEZEULE, adu-ţi aminte de mine, te rog, şi
dă-mi putere, te rog, numai de data aceasta, O Doamne,
şi cu o singură lovitură să-mă răzbun pe Filisteni pentru
cei doi ochi ai mei.

29 Ce privelişte jalnică! Şi acest mic subiect, voi lua un text din
el, numindu-l:Doar ÎncăODată,Doamne.Doar încă o dată!
30 Trebuie să fi fost o zi călduroasă. Avuseseră o mare
sărbătoare. Şi asta mă face să mă simt rău, de fiecare dată când
mă gândesc la asta, din pricina naturii acelei sărbători religioase.
Ştiţi, o sărbătoare este în regulă, dar este în funcţie de natura
sărbătorii. Şi aceasta era o sărbătoare la care cu siguranţă nu îmi
place să mă refer. Avea loc în ţara Filistenilor. Şi ei sărbătoreau,
mă face să mă simt rău să o spun, „victoria asupra slujitorilor
lui Dumnezeu.” Robul neascultător al lui Dumnezeu adusese
o ocară asupra Numelui Domnului şi căzuse înfrânt, şi aceşti
Filisteni sărbătoreau—marele moment al victoriei, că zeul lor
„zeul peştilor obţinuse victoria asupra robului lui Iehova.”
31 Dacă acesta nu este un text cu care să încheiem o adunare!
Dar m-am simţit îndrumat, în timp ce mă uitam prin vreo cinci
sau şase sute de texte pe care le aveam acolo, ochii mi-au căzut
asupra acestui text de aici şi m-am gândit, „Cred că voi vorbi
puţin despre asta în seara aceasta.” Şi poate că despre asta ar
vrea Duhul Sfânt să ştim ceva aici.…Cam…
32 Zi toridă, eu cred, şi jertfele ardeau în foc în jurul acestui
mare zeu peşte, şi erau trei mii de Filisteni care se uitau în
jos la cei doi care intrau pe marele stadion. Trebuie să fi fost
ca o ciupercă, modul în care l-au aranjat. Ca, aş spune, ceva
asemănător unei—unei ciuperci sau a unui hrib, întors în sus
aşa, cu doi piloni mari, sau—sau stâlpi, care susţineau stadionul,
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aşa cum era poziţionat mai mult în această formă, poate, astfel
încât oamenii din acest mare stadion să poată privi în jos la
divertismentul care avea loc jos, la etajul principal.
33 Şi lorzi de război foarte rafinaţi participau la acea întâlnire,
iar doamnele lor cu bijuterii fine erau la întâlnire. Şi cu toţii s-
au oprit brusc, să se aplece înainte, evenimentul principal era pe
cale să aibă loc. Avem uneori, ceea ce noi numim, preliminarii,
ei…şi apoi introducerea, preludiul la evenimentul principal. Şi
ei avuseseră parte de multă distracţie, aşa cum făceau uneori,
sacrificând şi ucigând, şi aşamai departe. Dar acum evenimentul
principal era pe cale să aibă loc, şi toată această mulţime de
celebrităţi rafinate, din toate…regiunile din ţara Filistenilor.
S-au ridicat, pentru că erau—privilegiaţi. Ei şedeau sus, în
aceastămare, amnumi-o noi, ca o ciupercă. Şi poate că cei săraci,
şi aşa mai departe, erau aici jos, pe—pe podea. Dar ei şedeau sus,
de unde puteau să se uite bine, şi să vadă toată distracţia. Era o—
era o lojă a celebrităţilor. Trei mii de persoane! Aerul mirosea
a băutură, petrecere de beţie toată ziua, beau şi salivau, şi se
comportau urât, cum poate fi o încăierare la beţie în acel fel. Şi s-
au ridicat cu toţii în picioare, pentru că evenimentul principal—
evenimentul era pe cale să aibă loc, şi s-au aplecat. Au vrut să se
uite bine. Nu-şi puteau permite să rateze asta, pentru că acesta
era evenimentul principal.
34 Ce au văzut ei? Un băieţaş care conducea un orb în mijlocul
ringului, în sărbătoarea zeului peşte, Dagon. Băiatul conducea
această grămadă de carne oarbă care se împiedica, orb, până la
stâlp, şi l-a aşezat lângă stâlp, ca să joace.
35 Aşadar, acesta este Samson, un om care a fost un—un
slujitor remarcabil al lui Dumnezeu, acum stă acolo, umilit, orb,
slăbit, o ruşine. Este o imagine a—a unei generaţii demoralizate,
scufundate. Este o imagine a—a unei—a unei naţiuni care şi-
a pierdut poziţia înaintea lui Dumnezeu. Este imaginea unei
biserici care şi-a pierdut poziţia faţă de Cuvântul lui Dumnezeu,
pentru că asta reprezenta Samson aici. Umilit, frânt, era într-o
stare teribilă în timp ce şedea acolo, sau stătea în picioare acolo,
mai bine zis. Aşa că vi-l puteţi imagina stând în picioare, acest
mare om care, cândva, ce putea face el; şi iată-l stând aici în
acea stare, umilit, cum am spus, frânt, un simbol pe care vreau
să-l declar în seara aceasta. Acest simbol reprezintă chiar ora
pe care o trăim acum, starea bisericii acum; frântă, în afara
Cuvântului Domnului; umilită, afară din locul ei. Şi întrebarea
vine, astăzi, scrisul este pe perete şi cine îl poate citi? Ei nu ştiu
nimic despre asta.
36 Să luăm şi să cercetăm minţile acelor Filisteni. Însuşi
numele acestui om, Samson, la un moment dat, a făcut ca
întreaga naţiune să tremure, doar menţionându-l pe Samson,
pentru că Dumnezeu era cu el. Şi naţiunile tremurau din cauza
numelui său.
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37 La fel era înainte, şi Numele lui Isus Cristos, dar acum este
folosit ca un cuvânt de înjurătură, glume. Se pare că nu mai
există reverenţă faţă de El. Când, acest Nume este mai presus
de orice nume care a fost vreodată rostit pe limbile muritorilor.
Este un Nume care este atât de sus înălţat chiar mai presus de
orice nume care este în Ceruri, decât orice nume de pe pământ,
şi toată familia din Ceruri şi de pe pământ Îi poartă Numele.
Şi totuşi, omul Îl foloseşte în înjurături, membrii bisericii Îl
folosesc în glume, şi mulţi lideri religioşi Îl blasfemiază cu
crezurile lor. Acesta este motivul pentru care suntem umiliţi,
în faţa comunismului, a Romanismului şi a Protestantismului,
şi a lucrurilor care se ridică astăzi pe pământ. Şi acesta este
motivul pentru care suntem umiliţi. Ar trebui să cunoaştem
aceste răspunsuri. Dumnezeu le are în Cartea Sa, pentru această
zi, dar noi ne-am dus la altceva, am uitat de Aceasta.
38 Mulţi dintre aceşti Filisteni, în timp ce stăteau acolo,
dintre acei mari războinici, fără îndoială… Cineva a anunţat,
că, „Următorul eveniment este Samson.” Mulţi dintre acei
războinici, cu femeile lor cu bijuterii frumoase şi rafinate, au
privit peste balustradă şi şi-au amintit că l-au văzut pe Samson
stând într-un mod diferit, odată când Duhul Domnului era peste
el; stând în picioare cu o falcă de catâr, în mâinile lui, cu o mie
de Filisteni întinşi în jurul lui. Iar ei fugiseră undeva, la o stâncă,
ca să se refugieze.
39 Când un om a luat falca unui catâr care zăcea în deşert,
oricine ştie că o lovitură de o piatră sau orice altceva, cu acel
os, l-ar fi sfărâmat în bucăţi. Şi acele coifuri, unele dintre ele
aveau o grosime de un inci, până la un inci şi jumătate, din alamă.
Iar acest om nu era un soldat şi nu era un om instruit pentru—
pentru suliţă. Şi Filistenii cu o haină de zale, zale care sunt legate
deasupra, suprapuse ca o jaluzea de fereastră, cu metalul care
împiedică suliţele şi lucrurile să îi lovească; şi, de asemenea, cu
coifuri, şi cu scuturi, şi cu suliţe. Şi l-au înconjurat pe acest
om, Samson, şi se gândeau, „Excelenţele armatei ar putea să-l
învingă pe acest om.”
40 Iar el nu avea nimic în mână. Şi a găsit o falcă veche şi uscată
de catâr, şi a început să lovească, în dreapta şi în stânga, până
când a doborât o mie de Filisteni. De ce? Biblia spune, „Duhul
Domnului era peste el.”
41 Şi se afla aici, diferit acum. Îşi dezvăluise secretul. Şi ei, în
mod clar, îşi puteau aminti de el.
42 S-ar putea sămai fi fost un alt grup acolo sus, care puteau să-
şi amintească o noapte când Dalila îl ademenise în oraşul din—
din Gaza. Şi ei îşi închiseseră porţile mari, cântăreau probabil
o tonă sau mai mult, bucata, porţi foarte mari de aramă ale
oraşului, care aveau gratii de fier care intrau în stânci şi erau
fixate cu aşa balamale care nu le-am avea noi in ziua de azi. Şi au
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spus, „Filistenii sunt asupra ta, Samson.” Şi mulţi dintre soldaţii
care stăteau în jurul porţii, şi au rămas fără cuvinte, când a putut
să rupă funiile şi să coboare. Şi s-au împrăştiat ca nişte gândaci
noaptea, când se aprinde lumina. Duhul Domnului peste el, s-
a întins şi a smuls o poartă, şi a smuls-o pe cealaltă, şi a pus-
o pe umăr şi a urcat pe deal şi s-a pus jos. Îşi puteau aminti
asta. „Ce războinic,” mulţi dintre ei puteau să-şi amintească
asta, de faptul că l-au văzut într-o mare victorie, „dar uitaţi-
vă la el acum!”
43 Aceasta este imaginea bisericii. Pot să citesc în Biblie, despre
biserică, atunci când a fost umplută pentru prima dată cu Duhul
Sfânt, mari semne şi minuni însoţeau adunările lor. Ne putem
aminti acum câţiva ani, acum patruzeci sau cincizeci de ani,
când biserica a fost umplută cu aceeaşi Putere. Dar priviţi-o
astăzi, ea este dezbrăcată. Ceva a dezbrăcat-o, acelaşi lucru care
l-a dezbrăcat pe Samson, totul cauzat de faptul că a ascultat
de o femeie care l-a luat la ea. Şi ceea ce a dezbrăcat biserica,
este faptul că a ascultat acea situaţie de femeie organizată, acea
veche Izabela. Chiar lucrul pentru care Samson a fost ridicat să
îl învingă, l-a învins pe el. Şi biserica Penticostală, în această
seară, se află pe aceleaşi urme. Acelaşi lucru pentru care a fost
ridicată să învingă, denominaţionalismul, ea s-a grupat din nou
în aceasta, şi puterea ei s-a dus. Aşa este. Puterea Domnului a
părăsit-o.
44 Ar trebui să ştim că de fiecare dată, de-a lungul istoriei, când
o biserică s-a organizat vreodată, Dumnezeu a părăsit-o chiar
atunci. A căzut şi nu s-a mai ridicat niciodată. Şi Pentecostul a
fost ceva care a ieşit din denominaţiune, dar, ce s-a întâmplat,
a fost că noi am adoptat o călăuzire făcută de om în locul
Duhului Sfânt.
45 Şi asta este exact ceea ce a făcut Samson. Gândiţi-vă la ce
trebuie să fi trecut prin mintea acelui om în timp ce stătea acolo.
Trebuie să se fi gândit la toate marile victorii pe care i le dăduse
Dumnezeu, la lucrurile mari pe care Dumnezeu le făcuse cu el
şi pentru el; şi cum că, în timp ce era cu Dumnezeu, puterea
Duhului Său, şi bucuria şi pacea pe care le avea în timp ce era cu
Dumnezeu, şi la Dumnezeu şi la poporul Său. Cum Îl dezamăgise
Samson! Acum, chiar naţiunea pentru care Samson a fost ridicat
să o nimicească, l-a legat.
46 Şi chiar lucrul pentru care Dumnezeu a ridicat Pentecostul
să facă, i-a legat, deposedaţi de părtăşie, deposedaţi de putere;
membri căldicei, care se ceartă, se agită. Lucruri frumoase,
grozave, totul, dar le-ar fi mai bine dacă—dacă ar avea din
nou vechiul tambur al Armatei Salvării, sau chitara mică şi
veche, undeva la colţ din nou. Aş prefera să fie aşa, decât să
avem catedralele noastre pe care le avem, care costă milioane
de dolari.
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47 Dar iată-l acolo. A eşuat. Acum era prizonier al aceleiaşi
naţiunii pe care Dumnezeu l-a ridicat să o distrugă.
48 L-au pus să facă trucuri, ca să-i distreze. Şi asta e tot ce este
astăzi, un fel de trucmic ca să încerce să-i distreze.
49 A lăsat o femeie să-l ademenească de la Cuvântul făgăduit al
lui Dumnezeu! Este acelaşi lucru pe care l-a făcut şi biserica,
a lăsat o femeie, Izabela, „mama curvelor,” reprezentată în
Apocalipsa 17, să-i ademenească drept înapoi în vărsătura din
care au ieşit. Aşa cum spune Biblia, „Cum se duce un porc, se
întoarce la mocirlă, şi un câine la vărsătura lui.”
50 Şi atâta timp cât acel porc rămâne un porc, el va, natura lui
este de porc, el se va întoarce direct înapoi la mocirlă. Şi, voi,
singurul mod în care îl veţi ţine departe de groapa cu noroi este
să-i schimbaţi natura.
51 Acesta este singurul mod în care veţi obţine vreodată vreo
diferenţă în biserica de astăzi, trebuie să aibă o schimbare
a naturii. Şi în loc ca un sistem ecleziastic să-i călăuzească
pe predicatori, va fi nevoie de Duhul Sfânt, prin Cuvânt, să-
i conducă din nou la acel duh care se teme de Dumnezeu. Aşa
este. Dacă câinele a vărsat şi i-a făcut rău la stomac, prima dată,
nu-i va face rău din nou? Şi dacă Dumnezeu ne-a chemat din
asemenea încurcătură, pentru că…ei bine, nu va face din nou
acelaşi lucru? Atunci ne întoarcem din nou în aceasta, acelaşi
lucru. Nu ar trebui să se facă niciodată aşa ceva.
52 Acest sistem al Izabelei, acum orb spiritual, spun, la
Cuvântul lui Dumnezeu, alăturându-se chiar în Consiliul
Bisericilor. Totul, marea noastră învăţătură evanghelică, trebuie
să renunţăm la asta, pentru a fi o organizaţie. Pentru că, toate
organizaţiile care nu fac parte din acest Consiliu al Bisericilor,
am ziarul despre asta, că, chiar dacă biserica voastră nu face
parte din acest Consiliu al Bisericilor, la nevoie, pot folosi
biserica voastră pentru a depozita muniţie sau orice altceva vor.
Iar dacă cineva este prins că se roagă pentru cineva, în afara
afilierii la acest Consiliu al Bisericilor, poate fi împuşcat, ca
infracţiune federală. Aşa este. Am documentele privitor la asta,
de la Washington. Voi, vă vor forţa în aceasta. De aceea am fost
împotriva acestui sistem de organizare. Asta e tot. A trebuit să nu
spun nimic despre faptul că acesta este semnul fiarei, dar acum
este destul de târziu încât puteţi şti că este adevărul. Uh-huh.
Vedeţi? Aşa este. Este exact asta.
53 Acum ce a făcut? A adus biserica, deposedată de puterea ei,
fără nimic altceva decât numele, o descrie exact în Apocalipsa
3, Epoca Bisericii Laodicea, L-a respins pe Cristos, şi pe
dinafară. Exact. De ce? A făcut exact cum a făcut mama ei, s-
a întors la denominaţiune. Pentecostul, a luat naştere în afara
denominaţiunii, a luat naştere în afara acesteia; şi de îndată ce
au avut o grămadă de copii veniţi de la vreo şcoală, şi au trebuit
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să aibă seminarii şi alte lucruri, în loc de camere de sus. Şi acum,
multe dintre bisericile mari, un om trebuie să treacă un test
psihiatric înainte de a i se permite să fie misionar peste hotare.
PrimaBiserică nu a trebuit să susţină un test, un test la psihiatru,
ci a trebuit să treacă prin testul Sângelui lui Isus Cristos, care a
făcut diferenţa.
54 Observaţi, Samson a dezvăluit secretul său Dalilei. În cele
din urmă, ea l-a iubit şi l-a mângâiat şi i-a spus că este un bărbat
frumos, cât de mult îl iubeşte, până când a aflat unde se afla
secretul, apoi i-a tăiat secretul.
55 Şi exact aşa a procedat bătrâna mamă Izabela cu biserica
Protestantă, a intrat ciuntind. Şi acum fac compromisuri în
privinţa câtorva mici doctrine pe care au spus că le au, ca să
poată avea unitate în întreaga lume. Şi primul loc unde şuviţele
bisericii au fost tăiate a fost la Niceea, şi ea le va tăia din nou
de când este aici. Acesta este secretul ei, este Cuvântul. „Dacă
rămâneţi în Mine şi Cuvântul Meu în voi, puteţi cere ce vreţi, vi
se va face.” Vedeţi, acolo îşi pierd secretul. Acum uitaţi-vă la ei,
înfrânţi exact cuma fost Samson. Slujitorii, în loc să se nască…
56 Aşa cum a spus David duPlessis odată, „Dumnezeu nu are
nepoţi penticostali.”
57 Dar voi aşa spuneţi, „Mama mea a fost penticostală. Ea a
avut o experienţă. Ea a făcut asta. Tatăl meu a făcut aşa şi aşa.”
Asta nu are nimic de-a face cu tine. Trebuie tu să ai acelaşi lucru.
58 Acum avem seminarii care ne clocesc slujitorii şi construim
tot timpul altele mai mari. Şi—şi avem studenţi la psihologie. Şi
este în regulă dacă vreţi să învăţaţi psihologie, dar mie nu-mi
pasă de psihologie. Vreau doar să-L cunosc pe Isus Cristos, asta e
tot ce eu—eu…tot ce vreau eu să ştiu, este El. Acum descoperim
că avem asta. Cu siguranţă trebuie să se împlinească profeţia
din Doi Timotei 3, unde vor fi, „căldicei,” ştiţi, „neînduplecaţi,
îngâmfaţi, iubitori de plăceri mai mult decât de Dumnezeu, şi
clevetitori, neînfrânaţi, şi—şi neîmblânziţi, şi dispreţuitori de
cei buni.”
59 Ce ne-a făcut asta? Aproape că a făcut femeile noastre
Penticostale o prezentare de Hollywood. Aşa este. Înainte era
greşit să mergi la film, la scurt metraj. Dar acum, ştiţi, diavolul
le-a luat-o înainte, l-a băgat chiar în casă. Vedeţi? Da, aşa este.
Înainte era greşit să faci asta. Înainte era greşit ca surorile
noastre să-şi taie părul sau să poarte rochii scurte. Dar acum nu
mai este, nu în modul de gândire Penticostal, în organizaţia lor.
Dar este încă greşit, după Cuvântul lui Dumnezeu! Dar, vedeţi
voi, ele au—a lor—a lor—puterea lor le-a fost tăiată. Uh-huh.
Vedeţi? Şi apoi spun, „Ei bine, biserica noastră crede…” Nu-
mi pasă ce crede biserica voastră. Este ceea ce a spus Dumnezeu!
Iatămotivul pentru care se află, astăzi, fără răspuns.
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60 Este exact situaţia în care se afla Samson. Samson era acelaşi
lucru. Trebuie să se fi gândit la greşelile sale, în timp ce stătea
acolo. Nu cred că un om putea să stea acolo şi să gândească
raţional, fără să se gândească, ştiind, iată-l acum, devenise doar
o—o—o piatră de poticnire. Ce stare, ditamai omul stătea acolo!
Toată bărbăţia care a fost vreodată în el, în ceea ce priveşte ceea
ce eu numesc muşchi, toţi erau acolo. Avea încă muşchii lui.
Avea încă muşchii lui mari, bicepşii pe care îi avea. Avea pumni
foarte mari. Probabil că încă era la fel de mare ca întotdeauna.
Sincer, biserica Penticostală este mult mai mare decât a fost
vreodată, dar unde era Dumnezeu? Asta este. Da. În timp ce
stătea acolo, amintindu-şi de greşelile sale, şi-a amintit ce le-a
cauzat la început. Ceea ce le-a cauzat, la început, nu era tocmai
faptul că avea ochii lui naturali scoşi, ci era vederea lui spirituală
scoasă, că a lăsat-o peDalila să-l ademenească în asta.
61 Şi asta este ceea ce a împiedicat biserica de astăzi, este
că, înţelegerea spirituală a Cuvântului lui Dumnezeu a fost
schimbată cu o grămadă de crezuri. Acela este ochiul…diavolul
va, primul lucru pe care îl poate face, este să vă orbească, să
vă spună, „Este o grămadă de holy-rollers,” să vă spună, „Este
vorba de aceasta, aceea, sau cealaltă, sau de vreo mişcare a
diavolului, sau este telepatie mentală, sau ceva de felul acela.”
Dacă poate să vă scoată ochii, sunteţi în întuneric.
62 Şi observaţi prima rugăminte a lui Samson în rugăciunea sa,
„Doamne, ca să-mi răzbun cei doi ochi aimei!” El ştia că de acolo
i-a venit necazul. Observaţi, i-au crescut şuviţele, dar el era orb.
Trebuia să se clatine, pentru tot restul zilelor lui. Era orb.
63 Am putea avea o maşinărie tot aşa de mare cum am avut
întotdeauna, şi la fel de mulţi membri; dar la ce foloseşte, dacă
sunteţi orbi faţă de ceea ce se întâmplă chiar înaintea voastră
şi nu puteţi vedea? Ceea ce se întâmplă chiar aici, zi de zi, cu
oamenii, Duhul Sfânt care Se descoperă, şi oamenii nu văd. Asta
înseamnă orb, orb spiritual!
64 Au stat şi L-au privit pe Isus săvârşind minuni, şi aşa mai
departe, şi declarându-Se Mesia, şi nu au putut să vadă asta. El
a spus, „Au ochi, dar nu pot vedea.” Erau orbi.
65 Şi Samson era orb. Dar iată ce a recunoscut Samson, lucru
la care biserica nu a ajuns încă, el ştia că exista posibilitatea de
a se întoarce înapoi din nou.
66 Dacă biserica ar putea măcar să ştie asta, o posibilitate, dar
oamenii de astăzi nu par să prindă încă viziunea. Ei nu par
să prindă, că există o posibilitate. Nu este percepută. Puteţi să
strigaţi un pic mai mult, să vă daţi mâinile un pic mai mult sau
să dansaţi un pic mai mult, dar nu este asta. Nu. Este vorba de
întoarcerea la Cuvânt; există o posibilitate de a reveni şi de a
primi din nou Cuvântul în interior. L-aţi evitat acolo. Observaţi,
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ei stau rigizi. Oh, sigur, bat din palme? Da, domnule. Dar, vedeţi,
sunt numai pânze, fără nicio ancoră.
67 Am văzut păgâni bătând din palme, făcând un dans, vorbind
în limbi, şi făcând toate aceste lucruri, şi tălmăcindu-le, dar erau
păgâni africani. Sigur. I-am văzut punând un creion pe jos, iar
vraciul acela stătea acolo şi făcea creionul să se ridice, şi să
umble în sus şi în jos pe un loc acolo sus, şi se întorcea şi suna,
cum ar fi, „bărbierit şi tuns, doi bani,” şi a trasat într-o limbă
necunoscută şi o scria, iar unul dintre ei stătea acolo, tălmăcind
asta. O, Doamne!
68 Nu vă puteţi baza pe asta. Mulţi dintre ei vorbesc în limbi
şi neagă chiar principiile lui Isus Cristos. Mi-am luat Biblia, am
întins-O chiar în faţa unui om; el stătea acolo, vorbea în limbi.
Şi am spus, „Frate,Asta este întocmai.”
69 „Nici măcar nu vreau să O văd. Slavă lui Dumnezeu! Ştiu ce
a spus Isus, nu-mi pasă de restul. Aleluia! Slavă lui Dumnezeu,”
aşa. Păi, un om care ar întoarce spatele Adevărului şi chiar ar
face un astfel de scenariu, pentru a evita să vadă Adevărul, asta
este făţărnicie, şi culmea, doar pentru că ar trebui să renunţe la
carnetul de părtăşie dacă ar accepta ceea ce este Adevărul. Asta
este mai rău decât Samson. Observaţi, dar ei nu au prins Asta.
Ei stau rigizi.
70 Acum, oh, sigur, avem întâlniri mari, „adunări,” le numim
noi, treziri ale lumíi, şi aşa mai departe, toate pline de
ornamente, sigur, lucruri foarte mari, şi o reclamă mare, „Omul
cu mesajul orei, şi Aşa-şi-aşa şi Aşa-şi-aşa.” Avem toate acestea,
dar unde este Dumnezeu? Aceea, acesta este lucrul pe care
îl căutăm, unde este Dumnezeu? O mare piesă de spectacol
academic, cineva cu suficientă educaţie care nu ar…foloseşte
cuvântul pe care jumătate din oameni nu ar putea înţelege ce
spune, şi totuşi are o diplomă de onoare, şi o diplomă, şi o
diplomă, şi o diplomă, că poate da lectură şi să pună cuvintele
împreună, şi să stea atât de perfect drept, şi să spună „amin”
exact aşa cum trebuie, şi să se întoarcă ca un militar, să plece de
pe platformă. Dar unde este Dumnezeu?
71 Samson însuşi a fost odată în acel loc, şi cunoştea puterea
lui Dumnezeu, dar acum era ras de aceste privilegii. Era la fel de
mare ca întotdeauna, dar Dumnezeu nu era acolo.
72 Avemmult din asta astăzi. Este păcat că o avem, dar o avem.
Acum observăm. Dar asta nu aduce înapoi Duhul lui Dumnezeu.
Acum, adevărul este că oamenii nu sunt dispuşi să plătească
preţul ca să se întoarcă la Aceea. Eu cred că Dumnezeu rămâne
la fel cum a fost întotdeauna. Dar, problema este că oamenii au
ajuns atât de implicaţi în lume, şi lumea în ei, încât au doar
suficientă religie cât să-i facă nefericiţi. Nu suficientă ca să se
dedice cu adevărat lui Dumnezeu şi să îşi dăruiască întreaga
inimă Lui, dar suficientă, „Da, merg la biserică. Cu siguranţă,
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îmi place cântatul frumos şi bătutul din palme. Da, îmi place
asta, înţelegi.”
73 Dar când vine vorba de a pune în practică ceea ce spui
că crezi, şi să doreşti să mărturiseşti greşeala, ei nu o fac.
Pur şi simplu nu este acolo. Nu o au. Ei bine, asta este
convingerea adevărată. De asta avem nevoie. Noi am lăsat-o de
mult timp, cu mult timp în urmă, şi am înlocuit-o. Rugăciunea,
şi—şi mărturisirea, şi convingerea, le-am înlocuit cu emoţia, un
tremur, sau o tresărire, sau o săritură în sus şi în jos. Iată de ce
nu ţine bine, pentru că nu există nimic acolo care să-i ţină, până
când nu vi pe baza Cuvântului lui Dumnezeu, a căinţei devotate,
gata să te pocăieşti şi să îndrepţi orice, şi să faci ceea ce este
corect, gata să trăieşti corect. Nu-mi pasă ce spun oamenii sau
orice altceva, tu să trăieşti pentru al tău, pentru Isus Cristos şi
pentru ceea ce a spus El. Apoi, luaţi o biserică ca aceasta, care se
întoarce, există posibilitatea de întoarcere. Dar ei nu sunt dispuşi
să o facă.
74 Samson s-a rugat corect, „Doamne, lasă-mă să mor cu aceşti
Filisteni.” O, Doamne! Vedeţi ce-l va costa? Şi dacă Dumnezeu îi
răspunde la rugăciune? „Lasă-mă sămor.” Oh! Îmi place asta.
75 A fost Patrick Henry cel care a spus, „Daţi-mi libertatea sau
daţi-mi moartea”? Da, aşa este.
76 Bine, asta e, libertate sau moarte! Este înapoi la Dumnezeu,
sau—sau moartea. Ce vom face? Ce imităm? De-a ce încercăm să
ne jucăm, de-a Creştinismul? Dacă Duhul Sfânt este tot Duhul
Sfânt care s-a pogorât la Cincizecime, El face aceleaşi lucruri pe
care le-a făcut atunci. Aceeaşi Putere, acelaşi Duh, va lucra în
acelaşi mod. Nu avem nevoie de un consiliu al bisericilor. Avem
nevoie ca Biblia să fie din nou în acţiune. Exact aşa este.
77 Acum aflăm că Samson s-a rugat corect, „Doamne, lasă-mă
să mor împreună cu vrăjmaşul,” să moară faţă de vrăjmaşul care
l-a dus în acea stare. Dacă este ceva pentru care oamenii ar trebui
să se roage, în seara asta! Şi vedem lucrul care a cauzat asta,
este îndepărtarea de Biblie, pentru un crez. Atunci, muriţi cu
acel lucru, ieşiţi din acesta! Muriţi faţă de acesta. Samson a fost
dispus să plătească preţul ca să primească din nou Puterea lui
Dumnezeu. Este un preţ care trebuie plătit pentru Aceasta, dar,
astăzi, oamenii se pare că nu vor să o facă.
78 Oh, auzim de trezire, sigur. Da, avem o trezire
denominaţională, aducem mai mulţi membri şi lucruri de genul
acesta. Dar uitaţi-vă la moralitate, este în continuă decădere.
Uitaţi-vă cum se îndepărtează tot mai mult de Dumnezeu
încontinuu, se îndepărtează de Cuvânt. Iar acum, când se duc
şi intră în Consiliul Bisericilor, ei bine, au acceptat cel mai
mare ucigaş pe care îl are cuvântul bisericii. Cuvântul pe care
Dumnezeu l-a lăsat pentru ei, ei Îl lasă complet deoparte. Nu
puteţi învăţa acea Biblie; trebuie să învăţaţi crezul lor. Iată.
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79 Samson ştia un lucru, şi mă întreb dacă biserica realizează
astăzi. El ştia că starea lui de decăzut nu putea face faţă
provocării din acea oră. Şi eu ştiu, astăzi, că starea de decădere a
bisericii nu poate face faţă provocării din această oră. Şi va fi şi
mai rău. Biblia a spus, „După cum Iane şi Iambre s-au împotrivit
lui Moise, tot aşa şi aceştia; oameni care sunt stricaţi la minte, în
ce priveşte Credinţa.” Ei aproape că Îl pot imita întocmai.
80 Moise a coborât cu porunca lui Dumnezeu, cu un toiag în
mână. Şi Dumnezeu a spus „Fă semnul acesta înaintea lor. Şi
dacă nu vor asculta de acela, atunci fă acest semn înaintea lor.
Şi dacă nu vor asculta de acesta, atunci Eu voi fi cu tine, mă voi
ocupa Eu de restul.”
81 Ei bine, Moise a coborât cu primul său semn. Şi, de îndată
ce a făcut primul semn, au apărut peste tot imitatori care făceau
acelaşi lucru. Dar Moise nu s-a agitat niciodată pentru asta. A
stat liniştit, pentru că el ştia că Dumnezeu era cel care l-a trimis.
Acest lucru se va repeta din nou în zilele de pe urmă, ţineţi
minte. Vedeţi?
82 Iar starea noastră decăzută de acum nu va face faţă
provocării acestei ore, deşi toată structură fizică este prezentă.
Suntmaimulţi Penticostali în lume astăzi decât au fost vreodată,
din câte ştim noi, maimulţi credincioşi Penticostali. Aşa este.
83 Ştiţi, Vizitatorul De Duminică, ziarul Catolic, ziarul de
duminică numit Vizitatorul De Duminică, cred că acum vreo
doi ani, a făcut un fel de declaraţie de genul acesta. El
a spus, „Biserica cu cea mai rapidă creştere din lume este
cea Penticostală.” A spus, „Anul trecut, biserica Catolică a
înregistrat un milion de convertiri la Catolicism.” Dar a spus…
Este tot Catolicismul. Dar a spus, „Biserica Penticostală singură,
în sine, a înregistrat unmilion cinci sute demii.”
84 Acum structura fizică este acolo, dar nu avemputerea pe care
o aveam când eram o mână de oameni. Toată marea aparenţă a
lui Samson stătea acolo, dar unde era Puterea Domnului? Da,
sistemul denominaţional nu adevereşte Cuvântul Domnului. Aşa
este. Acum observaţi.
85 Vorbeam cu un preot care locuieşte pe aleea de lângă mine,
la biserica Sacred Heart.
86 Cam acum o lună, de când a apărut acest nou argument,
predicatorul Luteran l-a chemat pe preotul bisericii Catolice,
biserica Sacred Heart, să predice de la amvonul lui pentru el. Iar
preotul Catolic l-a chemat pe preotul Luteran să spună liturghia
pentru el. „Schimb de amvon,” articol mare în ziar. Da. Sigur.
Oh, Doamne, dacă cineva ar putea vedea asta şi să nu… Dacă
nu poţi înţelege asta, ei bine, eşti—eşti—eşti cu siguranţă orb din
punct de vedere Scriptural. Vedeţi? Da.
87 Am vorbit cu acest preot. Şi mi-a spus, a spus, „Vreau să
vorbesc cu dvs., domnule Branham.”
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Am spus, „Bine.”
88 Şi el a spus, „Ai botezat-o tu pe această fată Frazier, pe nume
Mary Elisabeth Frazier?”

Am spus, „Da, domnule, am făcut-o.”
El a spus, „Episcopul vrea o declaraţie semnată de dvs.

despre asta.”
Am spus, „Am înţeles că—că a devenit Catolică.”

89 Iar el a spus, „Da,” a spus, „ea s-a întors la bisericamamă.”
90 Iar eu am spus, „Da, domnule,” Am spus, „mama ei mi-a spus
despre asta.”

A spus, „Da, mama ei nu a acceptat prea bine.”
91 Am spus, „Da, mama ei mi-a spus că ‚ar prefera să o conducă
la mormânt.’” Şi am spus, „Sincer, asta făcea ea.”
92 Şi atunci el a spus, a spus, „Vreau să semnezi această
declaraţie.” A spus, „Aţi botezat-o? Cum aţi botezat-o?”

Am spus, „În botezul Creştin.”
93 Iar el a spus, „Adică cum, domnule? Ai stropit-o, ai turnat
sau ai scufundat-o?”

I-am spus, „Botezul creştin înseamnă scufundare.”
94 „Uh-huh,” a spus, „în regulă.” A spus, „Acum, tu, ai
scufundat-o deci în Numele Tatălui, al Fiului şi al Sfântului
Duh?”
95 Am spus, „Da, domnule, acela este Isus Cristos, acela este
Numele Tatălui, al Fiului şi al Sfântului Duh. În acest fel am—
am botezat-o eu.”
96 Iar el a spus, „Ai botezat-o în Numele Tatălui, al Fiului şi al
Sfântului Duh?”
97 Am spus, „Da, domnule. Eu nu am zis acele cuvinte, însă. Am
botezat-o în Numele Tatălui, al Fiului şi al Sfântului Duh, care
este ‚Isus Cristos.’”
98 A spus, „Da, domnule, înţeleg,” şi a notat asta în acest fel. A
spus, „Ştiţi, aşa îi boteza biserica Catolică timpurie.”

Am spus, „Oh, este adevărat?”
Şi el a spus, „Da, aşa este cum.”
Eu am întrebat, „Ce s-a întâmplat? ‚Au alergat bine.’”

99 Şi el a spus, „Ei bine,” a spus, „vezi,” a spus—a spus, „tu crezi
o Biblie. Dumnezeu este în biserica Sa.”
100 Eu am spus, „Dumnezeu este în Cuvântul Său, domnule,
Cuvântul Său.”Am spus, „Aţi spus că Petru a fost primul papă.”

El a spus, „A fost.”
101 „Ei bine,” Am spus, „atunci dacă biserica Catolică trebuie să
spună toate liturghiile în—în latină, şi aşa mai departe, unde nu
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va fi schimbat; atunci ce a spus primul papă, în Fapte 2:38, unde
a spus, ‚Pocăiţi-vă şi fiecare dintre voi să fie botezat în Numele
lui Isus Cristos pentru iertarea păcatelor.’”

A spus, „Dacă voi veţi…”
Am spus, „Pe baza acestei mărturisiri, şi aşa mai departe,”

Am spus.
102 El a spus, „Ei bine, nu le-a zis Isus ucenicilor Săi, ‚celor ce
le veţi ierta păcatele, vor fi iertate; celor ce le veţi ţine păcatele,
vor fi ţinute’?”

Am spus, „A zis.”
103 „Atunci ce este în neregulă cu asta? Tocmai Biblia voastră vă
spune asta.”
104 Am spus, „Atunci, dacă veţi ierta păcatele aşa cum le iertau
ei, voi merge cu voi. Pentru că Petru, a fost întrebat, cel care avea
cheile, ‚Ce trebuie să facem ca să fimmântuiţi?’ El a zis, ‚Pocăiţi-
vă, fiecare din voi, şi fiţi botezaţi în Numele lui Isus Cristos
pentru iertarea păcatelor voastre.’ Acum faceţi în acest fel, şi
eu voi merge cu voi.” Amin. Acesta este Cuvântul. Acesta este
modul lui Dumnezeu de a face lucrurile. Ei au slăbit în privinţa
asta. Iată…

El a spus, „Ei bine, bine, nu am venit sămă cert cu tine.”
105 Am spus, „Cine se ceartă?” Vedeţi? Am spus, „Eu niciodată.
Eu nu mă cert. Eu…tu doar mi-ai pus o întrebare şi am răspuns
cât am ştiut de bine.”
106 Am spus, „Am să te întreb eu una.” Am întrebat, „Ai spus
că…căDumnezeu era cu biserica. Şi acum vă voi da îngăduinţa
de a vă spune că, primii Creştini, dacă vrei să îi numeşti pe ei
Catolici, bine; Petru, Iacov, Ioan, Marcu, Luca şi toţi aceştia, ei,
da.” Am spus, „Atunci, urmând ordinea din Biblie pe care au
scris-o aceşti apostoli, acum vrei să spui că astăzi episcopiile
voastre acum sunt mult mai mari decât erau atunci, voi ştiţi mai
multă înţelepciune? Şi ştiţi cum să vă ocupaţi de…?”

„Da, domnule. Exact aşa este.”
107 Am întrebat, „Atunci de ce a fost, atunci când ei au urmat
poruncile lui Isus Cristos, au înviat morţi, au scos draci, au făcut
tot felul de semne şi minuni, şi voi nu faceţi asta astăzi? Acum ce
este în neregulă?”
108 Dacă biserica a fost mai bună în epoca Luterană, sau în
epoca Wesleyană, sau în orice altă epocă, decât a fost în urmă
acolo, de ce nu au făcut lucrările lor de atunci? Vedeţi? Vedeţi?
Cu siguranţă. Înapoi la Cuvânt!
109 Samson stătea acolo, deposedat de puterea sa. Dar, ştiţi, era
ceva (vreau să mă grăbesc) ce Filistenii nu au observat, în timp
ce Samson stătea acolo gândindu-se la toate acestea.
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110 Aş vrea să pot lua lumea Penticostală şi să o întorc într-
un colţ undeva, să-i las să gândească aşa o vreme, doar să se
gândească la aceste lucruri rezonabile. Unde ne aflăm acum cu
o masă foarte mare de organizaţie? Fiecare împotriva celuilalt.
Unitarienii împotriva Doiaşilor, Doiaşii împotriva Trinitarilor,
şi aşa mai departe, toţi, doar că aşa stau lucrurile. Nu ar trebui
să fie aşa. Nu ar trebui să fie aşa. Ar trebui să ne întoarcem, să
ne adunăm şi să rezolvăm problema pe baza la AŞA VORBEŞTE
DOMNUL.
111 Care este problema cu prorocii din biserică? Cuvântul
Domnului ar trebui să vină la proroci. Şi dacă un proroc care
pretinde că este proroc şi va tăgădui acest Adevăr din Biblie,
conform Cuvântului, el nu este un proroc. Acum, ar trebui să
avem aceste daruri ca să ne aşeze în rânduială, să ne ţină în
rânduială. Dar iată că, într-un fel sau altul, ne-am îndepărtat de
toate acestea. Şi ei stau, retraşi într-un colţ.
112 Iată-l pe Samson, stând în colţ, gândindu-se la tot ceea ce a
fost. Şi aceşti Filisteni stând acolo sus, cu braţele în jurul acestor
femei, privind în jos, râgâind şi beţi, şi sărbătorind victoria
asupra slujitorului lui Iehova. Oh, vai, nu vă transmite asta ceva
prin voi, când vă gândiţi la asta, la victoria asupra planului lui
Iehova! Da, stând acolo cu un zeu peşte. Dagon era zeul peştilor.
Şi ei ardeau jertfa. Au fost luate vieţi omeneşti, un copilaş a
trebuit să moară pentru jertfă, a trecut o sabie prin el, prin inima
lui, pentru jertfă. Şi iată-i acolo, aveau această mare sărbătoare
pentru victoria asupra lui Iehova.
113 Iar biserica din această seară, ca o grămadă de Filisteni,
jubilează la ideea că un Consiliu al Bisericilor, după un timp,
va exclude toate bisericile care nu fac parte din acesta. Samson,
să nu-ţi tai niciodată părul! Rămâi chiar cu acest Cuvânt. Nu
contează ce se întâmplă, tu rămâi exact acolo cu acel Cuvânt.
Nu te amesteca în aceea.
114 Samson a început să se gândească, „Mă întreb dacă există
vreo posibilitate?” Acum el a spus „Ştiu că mi-a crescut părul,
dar sunt orb. Ar putea exista posibilitatea unei alte treziri.
Există o posibilitate.”
115 El i-a spus băieţaşului, „Pune-mi mâinile pe stâlp. Aceştia
sunt stâlpii pe care este fixată întreaga clădire?”

„Da.”

„Şi zici că toţi împăraţii şi celebrităţile sunt deasupra?”

„Da.”
116 „Sunt obosit. M-ai pus să fac, m-ai pus să fac atâtea jocuri şi
lucruri! Vrei să-mi pui mâinile pe stâlp?”
117 Şi el i-a pus mâinile pe stâlp, şi a stat între ei, poate în
acest mod. Şi el stătea acolo cu mâinile pe stâlpi. Filistenii, care



DOAR ÎNCĂ O DATĂ, DOAMNE 19

sărbătoreau şi se distrau atât de bine, au uitat să se uite la el. O,
Doamne!
118 Dar el a început să se gândească, „Dumnezeu este tot
Dumnezeu. Ştiu că El este. L-am încercat. L-am pus la încercare.
Ştiu că El încă rămâne Dumnezeu. Eu sunt cel care a greşit.
Eu sunt cel care a păcătuit.” Nu au observat lacrimile care îi
curgeau din orbite, care-i picura de pe bărbie. Nu au observat
că buzele lui se mişcau. „Doamne, eu am greşit. Lasă-mă să mor
cu Filistenii.”
119 A vrut ca Cuvântul lui Dumnezeu să se manifeste în faţa
acelei Izabele, mai mult decât îşi dorea propria viaţă. Oh, dacă
această dorinţă ar putea veni din nou la biserică! Da. El nu
se ruga pentru o nouă rânduială, o nouă denominaţiune, ci
pentru ca Cuvântul lui Dumnezeu să fie făcut cunoscut din
nou; făgăduinţa pe care o avea odată, să poată reveni la el.
Era conştient de ceea ce se va întâmpla dacă rugăciunea sa va
fi ascultată, dar era pregătit şi în profundă stăruire. O, dacă
biserica doar ar putea deveni aşa! Apoi a strigat!
120 Încet, se ruga, „Este posibil, Doamne. Este posibil. Stau aici,
toată structura mea mare este încă intactă. Sunt aici, părul meu
a crescut. Dar nu aş putea vedea cum să-i mai lovesc, pentru
că ochii mei sunt orbi. Nu aş putea să văd pe unde merg. Dar
e posibil ca—ca Tu să laşi să se întâmple din nou, Doamne, ca să-
Ţi arăţi puterea.”

El a strigat, „Încă o dată, Doamne, doar încă o dată!”
121 O, dacă biserica doar ar putea striga asta, „Încă o dată,
Doamne, lasă-ne să vedem puterea Ta!”
122 „Încă o dată!” Şi în timp ce striga şi Îl ruga peDumnezeu, pot
vedea cummuşchii încep să se umfle. Fiecare fibră din corpul lui
începe să se răsucească. Duhul Sfânt venea peste el atunci. Şi-a
întins din nou mâinile şi, cu puterea Duhului Sfânt asupra lui,
clădirea s-a prăbuşit. Biblia spune, „În acea zi el a ucis mai mult
decât în tot restul zilelor sale.” El şi-a îndeplinit misiunea pe care
Dumnezeu i-a dat-o atunci. „Încă o dată!”
123 Întotdeauna a fost aşa când vine puterea lui Dumnezeu,
marile structuri ale ismurilor cad. Cea mai mare victorie a lui
Samson asupra vrăjmaşului său a fost în timpul sfârşitului său.
124 Acum, permiteţi-mi să spun asta, chiar în încheiere.
Penticostali, putem sta la stâlpul acestor mari organizaţii, putem
sta la stâlpul Hollywood-ului şi al tuturor acestor alte lucruri
care ne separă de dragostea lui Dumnezeu care este în Cristos,
şi putem sta acolo şi să ne pocăim şi să strigăm din nou cu
voce tare, „Doamne, încă o dată fă-ne cincizecimea! Încă o
dată, Doamne, încă o dată fă-ne cincizecimea! Încă o dată
demonstrează puterea Ta în noi, Doamne!Doar încă o dată”?
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125 Ascultaţi, distrugeţi-l pe vrăjmaşul vostru înainte ca
vrăjmaşul vostru să vă distrugă pe voi. El o va face. Readuceţi
întâlnirile de modă veche şi lucrul. Şi, oh, lăsaţi-o pe Dalila
în pace, lăsaţi lumea în pace, acel lucru care vă ademeneşte
în lucruri mărunte pe care nu ar trebui să le faceţi. Şi lucruri
mărunte, probleme care apar în biserică, şi nu veţi suporta
corecţia pentru că nu trebuie; puteţi merge la altă biserică, şi
lucruri de genul acesta. În zilele timpurii, când un omnu se alinia
cu Cuvântul lui Dumnezeu, îl scoteau afară, mort.
126 „Adu-ne înapoi la cincizecime!” Nu spectacolul de
Hollywood, ci o întoarcere din toată inima la Dumnezeu este
ceea ce avem nevoie. „Încă o dată, Doamne, încă o dată!”
127 Dacă aş putea să văd întâmplându-se asta, dacă ochii
mei bătrâni şi slăbiţi ar putea privi din nou şi să vadă acea
biserica că uită diferenţele ei! Dacă aş putea vedea acel sistem
denominaţional destrămându-se, şi aruncându-l direct în poala
Consiliului şi să spună, „Nu vrem să avem nimic de-a face cu
asta! Nu vom renunţa la drepturile noastre de întâi născuţi!”
Dacă aş putea vedea Trinitarienii şi Unitarienii, şi toate acestea,
adunându-se şi să spună, „Fraţilor, haideţi să ne întoarcem acolo
unde L-am lăsat. Să ne întoarcem acolo unde am început să ne
certăm unii cu alţii, chiar înapoi la subiectul botezului în apă, şi
să ne întoarcem şi să luăm calea Bibliei pentru asta,” şi apoi să
strigăm, „Încă o dată, Doamne, încă o dată!” Şi luaţi tot acest
spectacol…şi mulţi dintre aceşti indivizi pe platformă şi care
nu ştiu despre Dumnezeu mai mult decât ştie un iepure despre
rachetele de zăpadă, şi aceste femei cu rochii atât de strâmte
încât pielea lor este pe dinafară, mergând în sus şi în jos pe
platformă, bătând din palme şi sărind în jur aşa, ca o grămadă
de spectacol sau ceva de genul acesta.
128 „Doamne, adu-ne înapoi la Duhul Sfânt şi la putere şi
la manifestarea Cuvântului! Încă o dată, Doamne, încă o
dată!” Credeţi asta? [Adunarea spune, „Amin.”—Ed.] „Doamne
Dumnezeule, încă o dată, încă o dată, lasă-mă să văd Prezenţa lui
Isus Cristos umblând prin biserică, lasă-mă să văd puterea Lui şi
făgăduinţa Luimanifestată în faţa noastră. Încă o dată, Doamne,
încă o dată! Dumnezeule, fii milostiv, ajută-ne!”
129 Vedeţi ce ne aduc aceste alte lucruri? Omoară chiar…
alungă natura lui Cristos, afară din adunare, afară din—afară
din biserică, afară din oameni. Ar trebui să fim atât de împletiţi
împreună încât nimic să nu ne despartă de acest Cuvânt şi de
dragostea noastră unii pentru alţii.
130 Isus Cristos este aici. El este Tatăl nostru. El este Mama
noastră. El este Vindecătorul meu. El este Împăratul meu. El este
Dumnezeul meu. El este Viaţa mea. El este bucuria mea. El este
pacea mea. Tot ceea ce există, El este, pentru mine. El este totul-
în-tot pentru mine. El este aici, acum.
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131 El vrea să aducă biserica înapoi la acel punct. Mă întreb
dacă am putea să strigăm, „Încă o dată, Doamne,” şi să lăsăm
lacrimile de pocăinţă să cadă din orbitele noastre? Numă adresez
exact acestei biserici. Acest lucru este înregistrat, vedeţi, aici, va
face înconjurul lumii. Fie ca ai noştri—fie ca oamenii noştri să
se întoarcă din nou la asta, să se întoarcă la un punct în care să
putem convoca din nou o—o adunare aşa cum aveam înainte.
132 Luaţi chiar şi zece sau cincisprezece ani în urmă, uitaţi cum
a scăzut de atunci, uitaţi cum a scăzut, jos, jos, jos. A ajuns într-
atât că este aproape o ruşine, un om se simte jenat, aproape,
să vorbească despre vindecarea Divină, s-a adus atâta ocară
asupra acestui lucru; să vorbească despre Duhul Sfânt, când
s-a adus atâta ocară asupra Acestuia. Aşa este. Nu este vina
lui Dumnezeu. Este vorba de un Samson care a renunţat la
principiile Cuvântului lui Dumnezeu şi le-a înlocuit cu altceva,
şi a lăsat organizaţia să îl radă, să îl ademenească în ea.
133 Îţi spun, fratele meu, sora mea, dacă nu te voi mai vedea
niciodată de partea aceasta a—a marei Bare de Judecată a lui
Dumnezeu, „Isus Cristos este acelaşi ieri, astăzi şi în veci.”
Cuvântul Lui, pentru mine, este Viaţa. El este aici, acum. Credeţi
asta? [Adunarea spune, „Amin.”—Ed.] Ştiu că El este aici.
134 Şi singurul lucru pe care trebuie să îl faceţi, ca să ştiţi că
El este aici, este să vă daţi la o parte din cale. Vedeţi? Atâta
timp cât sunteţi în cale, atunci Dumnezeu nu poate face nimic
pentru voi. Când vă gândiţi gândurile voastre, atunci gândurile
lui Dumnezeu nu au nicio şansă. Dar dacă veţi înceta să gândiţi
gândurile voastre şi gândiţi gândurile Lui! „Gândurile Mele nu
sunt gândurile tale,” a spus El. „Dacă este vreo laudă, dacă este
vreo virtute, gândiţi-vă la aceste lucruri.” Nu la ce va spune vreo
biserică despre asta, ci la ce a spusDumnezeu despre asta!
135 Ca şi această doamnămică care stă întinsă aici, tremurând pe
această targă. Femeia aceea va zace aşa toată viaţa ei, dacă nu-şi
poate îndrepta a ei—credinţa ei spre Isus Cristos. Şi indiferent ce
vine sau pleacă, dacă îi va fi descoperit ei, atunci nimic nu va opri
vindecarea. Aşa este. Dar când voi luaţi a voastră…Depinde la
ce vă gândiţi.
136 Dacă doar veţi crede şi veţi avea credinţă, Dumnezeu poate
face orice pentru voi. Şi cel mai mare lucru pe care El îl poate
face pentru voi, în această seară, este să vă ducă sufletul direct
în Prezenţa Fiinţei Sale. Chiar acolo unde fiecare persoană
de aici…
137 Gândiţi-vă doar, ce s-ar întâmpla dacăDuhul Sfânt i-ar avea
pe toţi cei de aici complet sub controlul Său? Gândiţi-vă ce s-ar
întâmpla în seara asta, gândiţi-vă ce s-ar întâmpla în Shreveport
până mâine seară la ora asta! Ar avea titluri peste tot, „Un grup
de oameni au înnebunit. Vindecau bolnavi şi înviau morţi. Fac
tot felul de lucruri în Shreveport, Louisiana, Statele Unite ale
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Americii, S.U.A.” Ar da la televizor, cu ce ar face ei, dacă Duhul
Sfânt ar putea prelua complet controlul.
138 De ce nu o face El? El vrea să o facă. El este dispus să o
facă. El aşteaptă. „Ei bine,” spuneţi, „I-am cerut atât de multe
lucruri, dar nu-mi place să Îi cer prea mult.” Cereţi abundenţă,
ca bucuriile voastre să fie pline!
139 V-aţi putea imagina un peştişor, de o jumătate de centimetru,
în mijlocul Pacificului, spunând, „Mai bine aş bea din această
apă cu moderaţie, s-ar putea să rămân fără, într-o zi”? V-aţi
putea imagina un şoricel cam atât de mare, în marile grânare
din Egipt, să se gândească, „Îmi voi îngădui un singur bob pe zi,
pentru că s-ar putea să rămân fără până la următoarea recoltă”?
Oh, vai! Acum împărţiţi asta la o sută de miliarde, şi iată cât de
uşor puteţi epuiza îndurările lui Dumnezeu şi harul şi puterea pe
care o are pentru voi, dacă veţi crede doar, vă puteţi lăsa…Ei
bine, îmi pare rău că…asta este, nu-L puteţi epuiza.
140 El este izvorul inepuizabil al Vieţii Eterne, aici, în această
seară, pentru a face să se manifeste orice făgăduinţă Divină din
Biblia Sa, pentru oricine care O va crede. Amin. Da, domnule.
Singurul lucru pe care trebuie să-l faceţi este să beţi. Veniţi la
fântână şi beţi. Beţi până când vă săturaţi. Nu-L puteţi epuiza.
Nu, domnule. El este absolut inepuizabil, şi voi doar puteţi să
beţi şi să beţi şi să beţi. Puteţi să beţi vindecarea voastră. Puteţi
să beţi mântuirea voastră. Doar veniţi şi beţi. „Dacă însetează
cineva să vină şi să bea.” Amin. Eu—eu—eu—eu ştiu că El este
aici, şi ştiu că El va face nespus de mult, din abundenţă dacă Îl
lăsăm doar să o facă.
141 Tocmai am văzut că se întâmplă ceva. Şi eu—eu nu vreau să
încep unul dintre acele feluri de slujbe, vedeţi, de vedenii, pentru
că eu—eu vorbesc despre altceva. Vedeţi, eu vorbesc ca voi să
veniţi, nu pentru vindecare fizică, ci să veniţi la—la…De îndată
ce se începe să se facă asta, acum e doar…Vedeţi, imediat ce
am început să mă relaxez atunci, să mă îndepărtez, primul lucru,
oamenii au prins, ştiţi, simţi asta că intră.
142 Aici, pot să vă spun. Bărbatul acela care stă acolo în spate,
cu nepotul său cu acel şold bolnav. Dacă va crede, Dumnezeu
îl va vindeca şi îl va face bine. Credeţi că El îl va vindeca şi îl
va face bine? [Fratele spune, „Amin.”—Ed.] Dacă da, bine atunci
Dumnezeu o va face. Vedeţi? Exact aşa este. Amin.
143 Aici este un om care se află chiar aici şi se uită direct la mine.
Se roagă pentru familia lui. El de fapt nu este de aici. Este din
Carolina de Sud. D-l Dixon. Dar dacă va crede din toată inima
lui, Dumnezeu îi va acorda această binecuvântare. Crezi asta,
domnule? Sunt cu totul străin pentru el. Nu l-am văzut în viaţa
mea. Amin. Nu l-am văzut în viaţa mea.
144 Dar înţelegeţi ce vreau să spun? Ce este? „Cum funcţionează
asta, frate Branham?” Când fratele Branham poate să se dea la o
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parte! Da, domnule. Când pot să mă dau la o parte, atunci intră
Isus Cristos.
145 Apropo, chiar lângă el, este un alt bărbat Înflăcărat, şi el
este tot din Carolina de Sud. Aşa este. Îl văd că atârnă chiar
deasupra lui. Exact aşa este. Se roagă pentru un frate care
este alcoolic. Exact aşa este. Ascultă. Eşti fratele Holmes. Crezi
că Dumnezeu…Acesta este numele tău? Dumnezeu face…
Dumnezeu îţi va acorda asta.

Înţelegeţi ce vreau să spun? „Încă o dată, Doamne, încă
o dată!”
146 Haideţi să ne ridicăm în picioare, cu toţii. Strigaţi,
Penticostali, ridicaţi-vă mâinile, „Încă o dată, Doamne! Încă
o dată, Doamne, încă o dată!” Aleluia! Nu ştiu ce să fac, dar
este aici. Haideţi să strigăm, într-un singur acord, „Încă o
dată, Doamne!” Strigaţi tare, „Încă o dată, Doamne! Încă o
dată, Doamne! Încă o dată, Doamne, trimite Puterea Ta, trimite
binecuvântările Tale. Trimite Duhul Sfânt peste noi, ca un vâjâit
de vânt puternic, şi umple fiecare suflet care este aici, din nou.”
Slavă lui Dumnezeu! Credeţi din toată inima voastră. „Încă o
dată, Doamne, încă o dată!” Aleluia!
147 Îmbătaţi de Duhul Sfânt! Dacă Duhul Sfânt se poate revărsa
în voi până când veţi fi atât de beţi încât veţi uitaţi cum vă
cheamă, până când veţi uita toate îndoielile voastre; vă îmbată
atât de tare de Duhul până când veţi uita de îndoielile voastre,
amin, atunci puteţi ajunge undeva cu Dumnezeu. Apoi strigătul,
„încă o dată,” se ridică din sinceritate, şi apoi încă unul. Aleluia!
Umpluţi de Duhul Sfânt, aceşti beţi de Duhul; dreptatea şi
sfinţenia şi puterea lui Dumnezeu, vă îmbată atât de tare până
când uitaţi cine sunteţi. Nu sunteţi nimic, de la bun început. Nu
uitaţi, Dumnezeu vrea să intre în voi. „Încă o dată, Doamne, încă
o dată! Încă o dată, Doamne, încă o dată!”
148 Oh, Penticostalule, Penticostalule, fugi pentru viaţa ta! A
mai rămas doar puţin timp. E mai târziu decât credeţi. Dacă
nu voi mai spune niciodată un cuvânt de la acest amvon, nu
uitaţi, fugiţi pentru viaţa voastră! E mai târziu decât credeţi.
Simt Duhul Sfânt asupra mea, spune, „Spune-o din nou.” Fugiţi
pentru viaţa ta! Este mai târziu decât credeţi.
149 Încă o dată, Doamne, încă o dată umple Tabernacolul Vieţii
cu Viaţă Eternă, fiecare membru de aici. Şi lasă Slava Domnului
să cadă peste această adunare, Doamne Isuse. Aleluia! Aleluia!
Eu îl cred pe Dumnezeu. Încă o dată, Doamne, încă o dată fă ca
oamenii să uite cine sunt. Fă ca oamenii să uite de necredinţa lor,
ca să putem striga, „Încă o dată, Doamne, încă o dată!”

Îl iubiţi? [Adunarea spune, „Amin.”—Ed.]
150 O, Dumnezeule, Tată ceresc, dă-ne, o trezire în sufletele
noastre, Doamne. Vedem lămpile fumegă, Focul de pe altar
se stinge. O, Doamne Dumnezeule, priveşte în jos la o
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naţiune blestemată de păcat, dar, Doamne, nu uita de poporul
Tău. Oamenii de aici s-au străduit ani de zile, Doamne, să
construiască această mică economie pentru Tine. Tabernacolul
Vieţii a fost construit, Doamne, pentru o—o staţie de salvare
a sufletelor, pentru o trezire. O, Dumnezeule, revarsă încă o
dată Puterea Ta Sfântă în acesta. Stârneşte fiecare membru,
elimină fiecare diferenţă. Trimite jos o ploaie din Focul Sfânt al
lui Dumnezeu şi luminează-ne sufletele, Doamne, cu Prezenţa
lui Isus Cristos. Fie ca oamenii să nu fie atât de aplecaţi în
necredinţă, ca să poată vedea că Tu eşti aici cu noi; şi că Tu eşti
Cuvântul, şi un Discernător al gândurilor inimii, aşa cum Biblia
ne-a dovedit atât de mult, iar şi iar şi iar. Doamne Dumnezeule,
fă-ne să ne trezim la realitate, că Duhul lui Dumnezeu este în
mijlocul nostru. Îngăduie, Tată. Îţi încredinţez acest lucru Ţie,
cu mine însumi. Amin.
151 Frate, soră, nu ştiu, în Biblia mea, de vreun alt lucru pe care
Dumnezeu a promis că îl va face înainte de Răpirea Bisericii. Nu
ştiu. Voi vă gândiţi la un semn al fiarei, care va veni; v-am spus,
este, îl au deja. Vedeţi? Următorul lucru care a mai rămas este
pentru Răpirea Bisericii. Ar putea veni în orice moment şi nu
întrerupe nicio Scriptură din Biblie, din câte ştiu eu. Dumnezeu
ştie că este adevărat. Da, domnule. Timpul este aproape. Este
mai târziu decât credem.
152 Să închidem ochii şi să cântăm Îl Iubesc. Poate, dacă ne
închinăm şi Îl lăudăm, poate că El va face ceva. M-am rugat
toată săptămâna asta, să văd o izbucnire în acest tabernacol. M-
am rugat înainte să vin aici. Am oameni care se roagă pentru
asta. Oh, este—este o rugăciune care se înalţă pentru asta. Încerc
să cred din toată inima mea. Să ne trezim, chiar repede. Să ne
închinăm Lui şi să-L lăudăm, aşa cum o cântăm acum, cu ochii
închişi şi mâinile către Dumnezeu.

Îl iubesc, Îl iubesc
Că-ntâi El m-a iubit
Şi a plătit salvarea mea
Pe lemnul Calvarului.

153 Acum, în timp ce cântăm următorul vers, daţi mâinile cu
cineva de lângă voi, fratele vostru Creştin, spuneţi, „Dumnezeu
să te binecuvânteze,” acum, în timp ce cântăm.

Îl iubesc, Îl…

Dacă vă iubiţi unul pe altul, nu puteţi să nu-L iubiţi pe
Dumnezeu.

Că-ntâi El…

…?…

…salvarea
Pe al Calvarului…
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154 Acum să spunem, „Aleluia!” „Aleluia!” Spuneţi din nou,
„Aleluia!”Din nou, „Aleluia!” Lăudaţi-l peDumnezeul nostru!

Îl iubesc, Îl iubesc
Că-ntâi…

Frate Don, eşti gata? 
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